

## Citi Mastercard客戶專享

### Exclusive offers for Citi Mastercard Cardholders

#### 時尚服裝 Fashion

商戶 Merchant	優惠 Offer	註 Remarks
<b>7 For All Mankind</b>	購買任何正價貨品，即可享 9 折優惠。  10% off on regular-priced items.	優惠須受條款及細則約束，詳情請與商戶查詢。  The offer is subject to terms and conditions, please contact the merchant for details.
<b>agnès b.</b>	1) 於 agnès b.購買正價商品淨值滿 HK\$4,000 可享 10%折扣； 2) 於 SPORT b.購買正價商品淨值滿 HK\$2,500 元可享 10%折扣。  1) Enjoy 10% off upon net purchase HK\$4,000 on agnès b. selected full priced items; 2) Enjoy 10% off upon net purchase HK\$2,500 on SPORT b.selected full priced items.	1. 優惠只適用於 ifc 分店。 2. 積分將不會存入合資格會員會藉。 3. 優惠不得轉讓，亦不可兌換現金或貨品。 4. Agnès b. HK Limited 保留更改活動的條款及細則或終止此活動的權利，恕不另行通知。 5. 如有任何爭議，Agnès b. HK Limited 保留最終決定權。 6. 如有差異，一概以英文版本為準。  1. The offer is applicable to agnès b. and SPORT b. stores in ifc mall only. 2. Bonus points will not be added to the eligible AMI account. 3. The offer is not transferable and cannot be redeemed or exchanged for cash. 4. Agnès b. HK Limited reserves the right to amend the terms and conditions or terminate the offer without any prior notice at any time. 5. In case of any dispute, the decision of Agnès b. HK Limited shall be final and binding. 6. In case of any discrepancy, the English version shall prevail for all purpose.
<b>Brunello Cucinelli</b>	免費裁縫及乾洗服務。	優惠須受條款及細則約束，詳情請與商戶查詢。

	Complimentary tailoring & dry-cleaning service.	The offer is subject to terms and conditions, please contact the merchant for details.
<b>dunhill</b>	<p>1. 免費裁縫及改衣服務。 2. 免費本地送貨服務。 3. 逢購買量體定制或全定制外套、大衣、兩件套或三件套西裝，均獲贈一件量體定制襯衣。</p> <p>1. Complimentary tailoring and alteration service. 2. Complimentary local Delivery Service. 3. Complimentary MTM shirt per MTM or Bespoke order(Jacket, Outerwear, Two-Piece or Three Piece).</p>	<p>優惠須受條款及細則約束，詳情請與商戶查詢。</p> <p>The offer is subject to terms and conditions, please contact the merchant for details.</p>
<b>Furla</b>	<p>購買指定正價貨品可享 95 折。</p> <p>5% off on selected regular-priced items.</p>	<p>優惠須受條款及細則約束，詳情請與商戶查詢。</p> <p>The offer is subject to terms and conditions, please contact the merchant for details.</p>
<b>Gerard Darel</b>	<p>正價貨品可享 9 折優惠。</p> <p>10% off on regular-priced items.</p>	<p>1. 優惠不可與其他推廣優惠、折扣或優惠券同時使用。 2. 如有任何爭議，DS Fashion HK Limited 保留最終決定權。</p> <p>1. Offers cannot be used in conjunction with other promotional offers, discounts or coupons. 2. In case of any disputes, DS Fashion HK Limited reserves the right of final decision.</p>
<b>Givenchy</b>	<p>購買滿 HK\$10,000 可獲贈禮品乙份。</p> <p>Receive an exclusive gift upon purchase of designated amount.</p>	<p>禮品數量有限，送完即止，不設退換。</p> <p>The privilege is limited quantity and non-exchangeable, while supplies last.</p>
<b>Hobbs</b>	<p>正價貨品可享 9 折優惠。</p> <p>10% off on regular-priced items.</p>	<p>1. 優惠不可與其他推廣優惠、折扣或優惠券同時使用。 2. 如有任何爭議，Hobbs (Hong Kong) Limited 保留最終決定權。</p> <p>1. Offers cannot be used in conjunction with</p>

		<p>other promotional offers, discounts or coupons.</p> <p>2. In case of any disputes, Hobbs (Hong Kong) Limited reserves the right of final decision.</p>
<b>Wolford</b>	<p>正價貨品 95 折優惠。</p> <p>5% off on regular priced merchandise.</p>	<p>1. 優惠不可與其他折扣, 優惠券及貴賓會藉折扣同時使用。</p> <p>2. 如有任何爭議, Wolford Asia Limited 將保留最終決定權。</p> <p>1. Offers cannot be used in conjunction with other promotional offers, coupons and VIP discounts.</p> <p>2. In case of any disputes, the decision of Wolford Asia Limited shall be final.</p>

珠寶飾物 Jewellery and Accessories

商戶 Merchant	優惠 Offer	註 Remarks
<p><b>Alexandre Zouari</b></p>	<p>1) 購買兩件正價貨品可獲 85 折，折實滿 HK\$3,800 可獲贈髮梳乙把價值 HK\$590。</p> <p>2) 購買正價貨品滿 HK\$6,800，可獲 75 折；折後滿指定金額可獲以下贈品：</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- 折後滿 HK\$6,800，可獲贈側梳乙件價值 HK\$790。</li> <li>- 折後滿 HK\$9,000，可獲贈禮品套裝乙份：迷你髮爪乙件 HK\$390、髮梳乙把 HK\$590 及水晶側梳乙件 HK\$1,390 (合共總值 HK\$2,370)。</li> </ul> <p>1) 15% off with purchase of two regular priced items and a free hair brush (HK\$590) will be offered with net purchase of HK\$3,800.</p> <p>2) 25% off with purchase of HK\$6,800 on regular priced items &amp; redeem below gifts with designated spending:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- A free sidecomb (HK\$790) will be offered with net purchase of HK\$6,800 after discount.</li> <li>- A free gift set –a mini crazy crab HK\$390, a hair brush HK\$590 &amp; a hair side comb with crystals HK\$1,390 (total value: HK\$2,370) will be offered with net purchase of HK\$9,000 after discount.</li> </ul>	<p>禮品數量有限，送完即止。</p> <p>Gift available while stock lasts.</p>
<p><b>寶詩龍 Boucheron</b></p>	<p>尊享個人化珠寶造型諮詢並獲贈 Boucheron 香薰蠟燭乙個。</p> <p>Elevate your style with a personalized jewelry styling consultancy and receive a complimentary Boucheron candle.</p>	<p>優惠只適用於 Citi 持卡人。</p> <p>Offers are for Citi Credit Cardholders only.</p>

<p><b>周生生</b> <b>Chow Sang Sang</b></p>	<p>購買指定 Charme 串飾貨品，即享低至 7 折優惠。</p> <p>Enjoy up to 30% off upon purchase of selected Charme items.</p>	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. 必須登記成為周生生之友方可享有此優惠。</li> <li>2. 只適用於指定貨品。</li> <li>3. 不可與其他推廣優惠同時使用。</li> <li>4. 不適用於訂製飾品及易貨交易。</li> <li>5. 周生生珠寶金行有限公司將保留最終決定權。</li> </ol> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Only registered as Chow Sang Sang Star Shopper is eligible for the offer.</li> <li>2. Only applicable on designated items.</li> <li>3. Cannot be used in conjunction with other promotional offers.</li> <li>4. Cannot be used for personalized jewellery and trade-in items.</li> <li>5. Chow Sang Sang Jewellery Co., Ltd reserves the right to make the final and binding decision.</li> </ol>
<p><b>斐登</b> <b>FRED</b></p>	<p>尊享個人化珠寶造型配搭建議並登記成為 FRED 會員，可享特別禮品乙份 (數量有限, 送完即止)。</p> <p>Enjoy Personalized Jewelry Styling Consultation and register as FRED member to receive a special gift (Limited quantity. Available until stock lasts).</p>	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. 優惠不可與其他折扣或優惠同時使用。</li> <li>2. 優惠只適用於 Fred ifc 分店。</li> <li>3. 所有贈品數量有限, 送完即止, 並不設退換。</li> <li>4. 如有任何爭議，商戶保留最終決定權。</li> </ol> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. The offer cannot be used together with any other offers at the same time.</li> <li>2. The offer is only applied to the Fred ifc mall boutique.</li> <li>3. The privilege is limited quantity and non-exchangeable, while supplies last.</li> <li>4. In case of any disputes, retailer reserves the right to make the final and binding decision.</li> </ol>
<p><b>HUBLLOT</b></p>	<p>現購買任何腕表，可享精彩禮遇包括手表輕便包及香檳。</p> <p>Receive an exclusive gift including pouch &amp; champagne upon any watch purchase.</p>	<p>詳情請致電 2116 3708 向銷售顧問查詢。</p> <p>For more details, please contact our client advisor at 2116 3708.</p>

<p><b>IWC Schaffhausen</b></p>	<p>購買腕錶即可獲贈限量版禮品乙份。</p> <p>A complimentary limited edition gift upon purchase of a watch.</p>	<p>IWC 萬國錶有權更改條款細則，恕不另行通知。</p> <p>IWC reserves the right to change the terms and conditions at any time without prior notice.</p>
<p><b>TUDOR</b></p>	<p>凡購買帝舵腕錶，可獲贈品牌精美錶袋乙個，送完即止。</p> <p>To receive a complimentary branded watch pouch upon any purchase of TUDOR watch while stock lasts.</p>	<p>優惠須受條款及細則約束，詳情請與商戶查詢。</p> <p>The offer is subject to terms and conditions, please contact the merchant for details.</p>

美容護理 Personal Care and Beauty

商戶 Merchant	優惠 Offer	註 Remarks
ACCA KAPPA	<p>購買任何正價貨品，即可享 9 折優惠。</p> <p>Enjoy 10% off on regular-priced items.</p>	<p>此優惠不可與其他優惠同時使用。</p> <p>This promotional offer cannot be used in conjunction with other promotional offers.</p>
BYREDO	<p>親臨 Byredo 並完成香氣探索, 即可換領香氛體驗套裝乙件。</p> <p>Receive a complementary fragrance discovery kit upon completion of in-store scent discovery.</p>	<p>1. 必須登記成為 Byredo 會員，才能享受此優惠。</p> <p>2. 數量有限，送完即止。</p> <p>3. 此優惠不可轉讓。</p> <p>4. 禮品只能於 Byredo 之 ifc 分店（舖號 1059A）內換領。</p> <p>5. 如有任何爭議，Byredo (Hong Kong) Limited 及 CLUB ic 保留最終決定權。</p> <p>1. Sign up as Byredo member to enjoy the privilege.</p> <p>2. Offer valid while stocks last.</p> <p>3. This privilege is not transferable.</p> <p>4. This offer can only used at ifc mall Byredo shop (Shop 1059A).</p> <p>5. In case of any disputes, the decision of Byredo (Hong Kong) limited shall be final.</p>
雅詩蘭黛 ESTÉE LAUDER	<p>享唇部美妝服務或面部補妝服務（5-10 分鐘），服務完成後，可獲贈持久柔亮妝前乳霜 SPF 20/PA++ 5ml 試用裝乙份。</p> <p>Receive a complimentary lip or face touch up (5-10min) and receive a Double Wear Second Skin Cream Primer SPF.</p>	<p>1. 每位顧客只可享用購物禮遇一次。</p> <p>2. 購物禮遇數量僅限於名額數量。</p> <p>3. 若禮品售罄，將以其他禮品替代，恕不另行通知。</p> <p>4. 如有任何爭議，ESTÉE LAUDER (Hong Kong) Limited 保留最終決定權。</p> <p>1. Each customer can only enjoy the offer once.</p> <p>2. The offer is limited to the quota amount.</p> <p>3. Samples offered may be subject to change depending on stock availability.</p> <p>4. In case of any dispute, ESTÉE LAUDER (Hong Kong) Limited reserves the right to make the final decision.</p>

<p><b>EX NIHILO</b></p>	<p>1) 體驗由 EX NIHILO 專業香水顧問帶領走進一趟香氣之旅*，完成後獲贈 2ml 體驗裝^乙份。 2) 選購任何 100ml 香水可獲贈 7.5ml 旅行體驗裝^乙支。</p> <p>1) Delight in a bespoke, complimentary one-on-one olfactory experience* with the perfume expert and receive a 2ml discovery vial^ upon completion of the experience. 2) Received a 7.5ml travel vial^ upon any 100ml spending.</p>	<p>*敬請致電預約。 ^數量有限，先到先得，送完即止。</p> <p>*Advance booking is required. ^Gifts are limited in quantity and available on a first-come, first-served basis, while supplies last.</p>
<p><b>Kiehl's Since 1851</b></p>	<p>任何購物即享額外乙件旅行裝 (價值 HK\$48)。</p> <p>Receive an extra complimentary deluxe sample upon any purchase (worth HK\$48).</p>	<p>1. 每人只限換領禮遇乙份，數量有限，送完即止。 2. 如有任何爭議，Kiehl's 保留一切最終決定權。</p> <p>1. Each customer could enjoy offer once only, while stocks last for every complimentary offer. 2. Should there be any dispute, Kiehl's decision should be final.</p>
<p><b>馬吉拉香氛 Maison Margiela</b></p>	<p>購買滿 HK\$1,800，即可獲得額外 7ml 香水。</p> <p>With a purchase of HK\$1,800, to receive an extra 7ml perfume.</p>	<p>1. 每次交易只限使用乙次禮遇。 2. 所有已換領的禮品不設退換，亦不可兌換為現金、其他禮物或服務。</p> <p>1. Each Transaction is limited to one use of the offer. 2. Gifts cannot be refunded or exchanged for cash, other gifts or services.</p>



<p><b>POLA</b></p>	<p>任何消費滿 HK\$3,000，即可獲贈 B.A 潔面乳 9g、B.A.營養霜 3g 及 B.A 精華水面膜 30ml（價值 HK\$625）。</p> <p>Enjoy complimentary B.A Wash 9g, B.A Cream 3g &amp; B.A lotion Mask 30ml upon any purchase at POLA for HK\$3,000 or above (worth HK\$625).</p>	<p>優惠須受條款及細則約束，詳情請與商戶查詢。</p> <p>The offer is subject to terms and conditions, please contact the merchant for details.</p>
<p><b>PRIVATE i SALON</b></p>	<p>85 折惠顧首次成人剪髮服務（星期日至四）。</p> <p>15% Off on First Trial of Adult Haircut Service (Sunday to Thursday).</p>	<ol style="list-style-type: none"> <li>1.敬請預約，預約時請聲明享用此優惠。</li> <li>2. 優惠只適用於指定分店及髮型師。</li> <li>3. 首次剪髮服務優惠只適用於新客戶及只可享用 1 次。</li> <li>4. 優惠只適用於成人剪髮。</li> <li>5. 優惠只適用於星期日至四（不適用於繁忙日子、公眾假期及公眾假期前夕）。</li> <li>6. 優惠不得轉讓，不可兌換現金或與其他推廣優惠同時使用。</li> <li>7. 如有任何爭議，PS GROUP 保留此優惠之最終決定權。</li> </ol> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Advance booking is required. Usage of the offer must be indicated when making a reservation.</li> <li>2. The offers are applicable at designated stores and stylist only.</li> <li>3. Frist trail offer is valid for new customer and for once only.</li> <li>4. The offers are applicable to adult hair services only.</li> <li>5. The offers are applicable from Sunday to Thursday only (not applicable on blackout date, public holidays and holiday eves).</li> <li>6. The offer cannot be redeemed or exchanged for cash and also cannot be used in conjunction with other promotional offers.</li> <li>7. In case of any disputes, PS GROUP reserves the right of final decision.</li> </ol>

<p><b>Rituals</b></p>	<p>購買兩個 Advent Calendar，即享 8 折優惠。</p> <p>Enjoy 20% discount upon purchase of 2 Advent Calendars.</p>	<p>1. 優惠期為 2024 年 11 月 20 日至 12 月 31 日。數量有限，售完即止。</p> <p>2. 只適用於 Rituals ifc 分店。不可與其他優惠同時使用。</p> <p>1. Valid from 20/11/2024 to 31/12/2024 in Rituals ifc mall store. While stocks last.</p> <p>2. Cannot be used in conjunction with any other offers.</p>
<p><b>Sephora</b></p>	<p>1) 簽賬滿 HK\$800 或以上，可獲 HK\$50 Citi -Sephora 現金券。</p> <p>2) 簽賬滿 HK\$650 或以上並於 Sephora App 登記成為 Beauty Pass 會員，可獲尊貴禮品套裝乙份。</p> <p>1) Enjoy HK\$50 Citi-Sephora Cash Coupon upon HK\$800 spending.</p> <p>2) Spend upon HK\$650 and sign up as new Beauty Pass members at Sephora App, can get an exclusive gift set.</p>	<p>1. 優惠只適用於香港 Serge Lutens ifc mall 專門店。</p> <p>2. 優惠可與 Serge Lutens 其他優惠、折扣或優惠券同時使用。</p> <p>3. 優惠不可轉讓予其他人、不可兌換現金或其他優惠。</p> <p>4. 每位持卡人每天最多可享優惠乙次。</p> <p>5. 如有任何爭議，資生堂(香港)有限公司 - Shiseido Fragrance Division 保留最終決定權。</p> <p>6. 若此等條款及細則的中、英文版本有任何差異，一概以英文為準。</p> <p>7. 一般條款及細則適用，詳情請向商戶查詢。</p> <p>1. The offer can be used only once at Serge Lutens ifc mall boutique in Hong Kong.</p> <p>2. The offers can be used in conjunction with other special promotions, discounts or promotional coupons.</p> <p>3. The offer cannot be transferred or exchanged for cash or other offers.</p> <p>4. Cardholders are limited to redeem the offer once per day.</p> <p>5. In case of any dispute, Shiseido Hong Kong Limited - Shiseido Fragrance Division reserve the right for final decision.</p> <p>6. In case of any discrepancy between the Chinese and English versions of the terms and conditions herein, the English version shall prevail.</p> <p>7. General terms and conditions apply, please check with merchant for details.</p>

<p><b>Serge Lutens</b></p>	<p>於專門店購買滿 HK\$ 4,000*，即可額外獲贈 Serge Lutens AT HOME 夢寐心居系列室內香氛噴霧乙支（*Serge Lutens 夢寐心居系列電子香薰機、絲巾及“Berlin a Paris”除外）。</p> <p>Receive Serge Lutens AT HOME home spray upon purchase of HK\$4,000* or above at Serge Lutens boutique (*except Serge Lutens AT HOME Electric diffuser, scarfs and “Berlin a Paris”).</p>	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. 優惠只適用於香港 Serge Lutens ifc mall 專門店。</li> <li>2. 優惠可與 Serge Lutens 其他優惠、折扣或優惠券同時使用。</li> <li>3. 優惠不可轉讓予其他人、不可兌換現金或其他優惠。</li> <li>4. 每位持卡人每天最多可享優惠乙次。</li> <li>5. 如有任何爭議，資生堂(香港)有限公司 - Shiseido Fragrance Division 保留最終決定權。</li> <li>6. 若此等條款及細則的中、英文版本有任何差異，一概以英文為準。</li> <li>7. 一般條款及細則適用，詳情請向商戶查詢。</li> </ol> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. The offer can be used only once at Serge Lutens ifc mall boutique in Hong Kong.</li> <li>2. The offers can be used in conjunction with other special promotions, discounts or promotional coupons.</li> <li>3. The offer cannot be transferred or exchanged for cash or other offers.</li> <li>4. Cardholders are limited to redeem the offer once per day.</li> <li>5. In case of any dispute, Shiseido Hong Kong Limited - Shiseido Fragrance Division reserve the right for final decision.</li> <li>6. In case of any discrepancy between the Chinese and English versions of the terms and conditions herein, the English version shall prevail.</li> <li>7. General terms and conditions apply, please check with merchant for details.</li> </ol>
<p><b>Sweaty Betty</b></p>	<p>正價貨品可享 9 折優惠。</p> <p>10% off on regular-priced items.</p>	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. 優惠不可與其他推廣優惠、折扣或優惠券同時使用。</li> <li>2. 如有任何爭議，Lady of Leisure Hong Kong Limited 保留最終決定權。</li> </ol> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Offers cannot be used in conjunction with other promotional offers, discounts or coupons.</li> <li>2. In case of any disputes, Lady of Leisure</li> </ol>

		<p>Hong Kong Limited reserves the right of final decision.</p>
<p><b>Estee Lauder</b></p>	<p>即享唇部美妝服務或面部補妝服務（5-10 分鐘），服務完成後，可獲贈持久柔亮妝前乳霜 SPF 20/PA ++ 5ml 試用裝乙份。  Receive a complimentary lip or face touch up (5-10min) and receive a Double Wear Second Skin Cream Primer SPF 20/PA++ 5ml upon service completion.</p>	<p>每位顧客只可享用購物禮遇乙次。購物禮遇數量僅限於名額數量。若禮品售罄，將以其他禮品替代，恕不另行通知。如有任何爭議，ESTÉE LAUDER (Hong Kong) Limited 保留最終決定權。  Each customer can only enjoy the offer once. The offer is limited to the quota amount. Samples offered may be subject to change depending on stock availability. In case of any dispute, ESTÉE LAUDER (Hong Kong) Limited reserves the right to make the final decision.</p>

## 美食薈萃 Dining

商戶 Merchant	優惠 Offer	註 Remarks
<p>福茗堂茶莊 Fook Ming Tong Tea House</p>	<p>1. 除指定貨品外，凡購買指定正價貨品可享 9 折優惠。 2. 精選茶包套裝買五送一。</p> <p>1. Enjoy 10% off regular-priced items. 2. Selected FMT Tea Bag Set buy 5 get 1 FREE.</p>	<p>1. 優惠貨品數量有限，送/售完即止。 2. 此優惠不可兌換現金或其他禮品。 3. 此優惠不可與其他優惠同時使用。 4. 如有任何爭議，崇盟興業有限公司保留最終決定權。</p> <p>1. Limited off while stock last. 2. This coupon cannot be exchanged or refunded for cash or gift. 3. This coupon cannot be used in conjunction with other promotion offers. 4. Shiamas Ltd reserved the right of final decision upon any disputes of this coupon.</p>
<p>利苑 Lei Garden</p>	<p>單一淨額簽賬滿 HK\$2,000 或以上享 HK\$200 現金券。</p> <p>Get HK\$200 Coupon upon making a single net transaction of HK\$2,000 or above.</p>	<p>1. 除特別註明外，推廣期由 2024 年 1 月 1 日至 2024 年 12 月 31 日（包括首尾兩日）（「推廣期」）。所有合資格單一淨額簽賬（以交易日計算）必須於推廣期內進行。 2. 優惠只適用於由花旗銀行(香港)有限公司（「花旗銀行」）所發行之 Citi ULTIMA、Citi Prestige 信用卡、Citi PremierMiles 信用卡及 Citi Cash Back 信用卡（「認可信用卡」）之客戶。當簽賬系統不能處理個別信用卡類別時，商戶可能會不接受有關認可信用卡，詳情請向商戶查詢。 3. 須受其他條款及細則約束。</p> <p>1. Unless otherwise specified, the promotion period of the offer is from January 1, 2024 to December 31, 2024 (both dates inclusive) ("Promotion Period"). All Eligible Single Net Transactions (based on transaction dates) must be conducted during the Promotion Period. 2. The offer is only applicable to Citi ULTIMA, Citi Prestige Card, Citi PremierMiles Card and</p>

		<p>Citi Cash Back Card issued by Citibank (Hong Kong) Limited ("Citibank") ("Eligible Cards"). The merchant may reject an Eligible Card if their payment system cannot handle some of the Eligible Card type, please contact the merchant for details.</p> <p>3. Other terms and conditions apply.</p>
<b>Pata Negra House</b>	<p>惠顧正價產品滿港幣 500 元，可享 9 折優惠。</p> <p>Enjoy 10% off upon spending of HK\$500 on regular-priced items.</p>	<p>1. 以上優惠只適用於 Pata Negra House Group (ifc mall 店)，地址: 香港中環金融街八號國際金融中心商場 3 樓 3012 號舖 (電話: 9322 6790)</p> <p>2. 以上優惠不可與其他優惠或折扣同時使用。</p> <p>3. 如有任何爭議，Pata Negra House 保留最終決定權。</p> <p>1. The above offer is only applicable to Pata Negra House store in ifc mall. Address: Shop no. 3012, Level 3, ifc mall, 8 Finance St, Central. Hong Kong (Tel: 9322 6790)</p> <p>2. This offer cannot be used in conjunction with other promotional offers.</p> <p>3. In case of any disputes, Pata Negra House reserves the right of final decision on all related matters.</p>
<b>千兩 sen-ryo</b>	<p>指定梳打買一送一。</p> <p>Buy 1 Get 1 Free Designated Soda Drinks.</p>	<p>1. 優惠推廣期由即日起至 2025 年 2 月 28 日(包括首尾兩日)。</p> <p>2. 於推廣期間，客戶於千兩之任何香港分店於下午 5 時 30 分後至分店營業時間結束期間，堂食惠顧任何食品或飲品及以認可卡支付全數，可享指定梳打(*梅子青檸/白桃/荔枝/巨峰)買一送一優惠，但受制於優惠限額，數量有限，先到先得，額滿即止(「優惠」)。</p> <p>3. 優惠於下午 5 時 30 分後入座適用。</p> <p>4. 除特別註明外，優惠須另加一服務費及茶芥(如適用)，並將以原價計算。</p> <p>5. 優惠不可與其他優惠、折扣、優惠券、美心餐飲禮券或千兩現金禮券及貴賓券同時使用。千兩會員及萬兩會員使用優惠時可使用「千兩積分」，並可憑其後的單一淨額簽賬獲取「千兩積分」。有關外賣盒/</p>

		<p>外賣餐具收費(如適用)均不適用於計算上述任何單一淨額簽賬之內。</p> <p>6. 所有未誌賬/取消/退款/偽造/未經許可之簽賬均不適用於此優惠。</p> <p>7. 須受其他條款及細則約束。</p> <p>1. The Offer's promotion period is valid from now till February 28, 2025 (both dates inclusive).</p> <p>2. During the Promotion Period, Cardholders can enjoy Buy One Get One Free Selected Soda (Plum Lime/Peach/Lychee/Kyoho), upon making a purchase of any dine-in foods and beverages between 5:30p.m. and the end of the business hours at sen-ryo's outlets in Hong Kong by settling the payment in full with Eligible Cards on a first-come-first-served basis while the quota lasts ("Offer").</p> <p>3. The Offer only applicable for seating after 5:30p.m.</p> <p>4. Unless otherwise specified, 10% service charge and tea &amp; condiments (if applicable) apply to the Offer and will be based on original price.</p> <p>5. Offer cannot be used in conjunction with other promotional offers or discounts, other cash coupons, Maxim's coupons, sen-ryo coupons and gift voucher. sen-ryo ELITE &amp; PRESTIGE Members may enjoy Offer and use sen-ryo Points in the same transaction and be awarded with sen-ryo Points based on the Single Net Transaction.</p> <p>6. The Offer is not available to Cardholders in any Unposted/ cancelled/ refunded/ falsified/ unauthorized transactions</p> <p>7. Other terms and conditions apply.</p>
<p><b>Shake Shack</b></p>	<p>凡惠顧滿 HK\$150 可獲贈小食 1 份。小食只限選香脆波浪薯條、芝士波浪薯條或香脆雞粒（6 件裝）。</p> <p>Enjoy a complimentary side dish upon spending HK\$150. The</p>	<p>1. 優惠有效期 2024 年 01 月 01 日至 2025 年 12 月 31 日。</p> <p>2. 優惠僅限於櫃檯點餐並需要出示有效證明。</p> <p>3. 優惠不可與其他推廣優惠同時使用。</p> <p>4. 優惠不可兌換現金或其他貨品。</p> <p>5. 贈送之產品為同一交易中價格較低的產</p>

	<p>complimentary side dish is applicable to Crinkle-Cut Fries, Cheese Fries or Chicken Bites (6-count) only.</p>	<p>品。</p> <p>6. 如有任何爭議， Shake Shack (Hong Kong) Limited 保留最終決定權及解釋權。</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Valid Period: Jan 01, 2024 – Dec 31, 2025.</li> <li>2. The offer can only used at cashier, with representing a valid proof.</li> <li>3. The offer cannot be used in conjunction with other promotional offers.</li> <li>4. The offer is non-redeemable for cash, or another offer and cannot be replaced.</li> <li>5. The complimentary product is a product with a lower price in the same transaction</li> <li>6. Shake Shack (Hong Kong) Limited reserves the right of final decision in case of any dispute.</li> </ol>
<p><b>Tonkichi とん吉</b> <b>Tonkichi</b></p>	<p>指定飲品買一送一。</p> <p>Buy 1 Get 1 Free Designated Drinks.</p>	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. 優惠推廣期由 2024 年 12 月 1 日起至 2025 年 12 月 31 日(包括首尾兩日)。</li> <li>2. 贈送之項目以價格較低者計算。</li> <li>3. 須受其他條款及細則約束。</li> </ol> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. The Offer's promotion period is valid from December 1, 2024 to December 31, 2025, both dates inclusive.</li> <li>2. Complimentary item of the Offers shall be of same price or below.</li> <li>3. Other terms and conditions apply.</li> </ol>



甜點及輕便美點 **Sweets & Confectioneries**

商戶 Merchant	優惠 Offer	註 Remarks
<p><b>La Maison du Chocolat</b></p>	<p>凡消費滿 HK\$1,500，即可免費獲得心意禮盒 6 粒裝。</p> <p>Receive a complimentary Gesture Gift Box 6 pcs upon spending of HK\$1,500.</p>	<p>優惠須受條款及細則約束，詳情請與商戶查詢。</p> <p>The offer is subject to terms and conditions, please contact the merchant for details.</p>
<p><b>PIERRE HERMÉ PARIS</b></p>	<p>正價貨品享有 9 折優惠（飲品除外）。</p> <p>Enjoy 10% discount on regular-priced products (beverage excluded).</p>	<p>優惠須受條款及細則約束，詳情請與商戶查詢。</p> <p>The offer is subject to terms and conditions, please contact the merchant for details.</p>
<p><b>皇籽滙 Royal Caviar Club</b></p>	<p>魚子醬系列可享有九折優惠。</p> <p>Offer a 10% discount on all Caviar purchases for Citi card members.</p>	<p>1. 凡出示花旗銀行信用卡即可享用此優惠。</p> <p>2. 只限於中環 ifc 店享用此優惠。</p> <p>3. Royal Caviar Club limited 有權改變任何條文細節，將不會預先通知。</p> <p>4. 如有任何爭議, Royal Caviar Club Limited 保留最終決定權。</p> <p>5. 優惠期為 2024 年 11 月 21 日至 2025 年 2 月 4 日。</p> <p>1. Present your Citi credit card to enjoy the offer.</p> <p>2. This Offer is only available at ifc shop.</p> <p>3. Royal Caviar Club Limited reserves the right to amend the terms and conditions at any time without prior notice.</p> <p>4. Royal Caviar Club Limited reserves the right of final decision in case of any dispute.</p> <p>5. Promotion Duration from 21 November 2024 - 4 February 2025.</p>

<b>Venchi</b>	<p>購買指定產品享有 20%折扣優惠。</p> <p>Enjoy 20% off on selected items.</p>	<ol style="list-style-type: none"><li>1. 除特別註明，此優惠不可與其他服務或貨品推廣優惠同時使用。</li><li>2. 優惠數量有限，先到先得，售完即止，恕不另行通告。</li></ol> <ol style="list-style-type: none"><li>1. Unless otherwise specified, the offer cannot be used in conjunction with other promotional offers.</li><li>2. Offers are available on a first-come, first-served basis while stocks last.</li></ol>
---------------	--	---

旅遊用品 Travel Accessories

商戶 Merchant	優惠 Offer	註 Remarks
<p><b>途明 TUMI</b></p>	<p>凡購買任何 TUMI 正價包袋、行李箱及配件系列滿\$8,000，即可免費獲贈 TUMI 精美禮品一個。</p> <p>A complimentary TUMI gift for any purchase of full-priced Bag, Luggage and Accessories upon HKD\$8,000 in a single transaction.</p>	<p>優惠只限於途明 ifc 店使用，數量有限，換完即止。</p> <p>2. 優惠只供已登記為 TUMI 尊尚會會員使用，顧客可於專門店內即時免費登記。</p> <p>3. 優惠不得與其他促銷活動、禮物券、折扣優惠或其他 TUMI 尊尚禮遇同時使用。</p> <p>4. 優惠不可轉讓、退款、兌換現金或其他產品及服務。</p> <p>5. 如對條款及細則有任何爭議 TUMI Asia, Ltd.保留最終決定權。</p> <p>1. The offer can be used only at the TUMI ifc store while stocks last.</p> <p>2. The offer is only available to registered TUMI Exclusive Club members, customers who are not yet members are welcomed to register without fee, on the spot, in store.</p> <p>3. The offer cannot be used in conjunction with other in-store promotions.</p> <p>4. Offers are non-transferable, non-refundable, and not convertible to cash, products, or services.</p> <p>5. In case of any disputes, the decision of TUMI Asia, Ltd. is final.</p>
<p><b>Victorinox</b></p>	<p>1. 購物滿淨價港幣 3000，可即時回贈港幣 150。</p> <p>2. 購物滿淨價港幣 6000，可即時回贈港幣 300。</p> <p>1. Get HK\$150 rebate upon net purchase of HK\$3000.</p> <p>2. Get HK\$300 rebate upon net purchase of HK\$6000.</p>	<p>1. 不可與生日優惠同時使用。</p> <p>2. 每次交易最多回贈港幣 600。</p> <p>1. Cannot be used in conjunction with birthday offer.</p> <p>2. Each transaction can get a max. rebate of HK\$300.</p>

## 健美 Health and Fitness

商戶 Merchant	優惠 Offer	註 Remarks
<b>PURE Fitness</b>	<p>享 PURE Fitness(國際金融中心商場店)5 天免費通行証及免費私人教練或搏擊課堂 (一小時)</p> <p>Enjoy a complimentary 5-day pass to PURE Fitness (ifc mall) and Personal Training or Boxing session (1-hour).</p>	<ol style="list-style-type: none"><li>1. 推廣有效期與國際金融中心商場之聖誕活動有效期一致。</li><li>2. 優惠只適用於 PURE Fitness 國際金融中心商場。</li><li>3. PURE 保留私人健身課堂教練之人選決定權。</li><li>4. 高級私人教練(Senior PT)將不包括此優惠內。</li><li>5. 此優惠以先到先得機制預約課堂。</li><li>6. 此優惠不可與其他優惠同時使用。</li><li>7. 所有課堂不可退款、轉讓或兌換等值現金。</li><li>8. PURE 保留決定所有客戶資格之最終決定權。</li><li>9. 若有任何爭議，PURE 將保留最終決定權。</li></ol> <ol style="list-style-type: none"><li>1. Promotion period is aligned with ifc mall's Christmas promotion period.</li><li>2. This promotion is valid at PURE Fitness at ifc mall only.</li><li>3. PURE reserves the right of choice in PT provided.</li><li>4. Senior PTs are not available for this promotion.</li><li>5. Booking is required on a first-come-first-served basis.</li><li>6. Promotion cannot be used in conjunction with any other offer.</li><li>7. Promotion is non-refundable, non-transferable, and not redeemable for cash.</li><li>8. PURE reserves the final right of decision in determining the eligibility of all clients.</li><li>9. Any dispute connected in any way with this promotion will be resolved by PURE at its absolute discretion.</li></ol>

## 其他 Others

商戶 Merchant	優惠 Offer	註 Remarks
<b>The Whisky Library</b>	<p>顧客於店內單筆消費每滿港幣 \$1,500，可獲贈指定威士忌酒辦一枝。</p> <p>For every HKD\$1,500 in-shop spending in one single transaction, customers will receive one selected whisky miniature as gift.</p>	<p>先到先得，送完即止。The Whisky Library 保留對此優惠的最終決定權。</p> <p>First come, first served, while stock last. The Whisky Library reserves the right of final decision on this offer.</p>
<b>Bang &amp; Olufsen</b>	<p>購買任何產品 (配件除外)，即可獲贈 B&amp;O 帆布袋 1 個。</p> <p>Receive a complimentary B&amp;O Tote Bag upon any product purchase (excluding accessories).</p>	<p>數量有限，送完即止。只適用於正價商品的單筆交易。購買配件並不適用於此推廣活動。此推廣活動不能與其他折扣或優惠同時使用。如有任何爭議，Bang &amp; Olufsen Limited 保留最終決定權。</p> <p>While stock lasts. Only apply to a single transaction of regular-priced items. Purchase of accessories are not applicable in this promotion. This offer cannot be used in conjunction with any other discount or promotional offer. In case of any disputes, Bang &amp; Olufsen Limited reserves the right to make the final decision.</p>

### **一般條款及細則：**

1. 除特別註明外，優惠期由2024年11月21日至2025年2月4日(包括首尾兩日)。
2. 除特別註明外，此推廣適用於由花旗銀行(香港)有限公司(「花旗銀行」)所發行之Citi Mastercard®信用卡及/或扣賬卡(「認可卡」)之客戶。當簽賬系統不能處理個別信用卡時，商戶可能會不接受有關認可信用卡，詳情請向有關商戶查詢。
3. 持卡人須以認可的認可卡簽賬方可享優惠。
4. 優惠只適用於有關商戶之ifc商場分店。
5. 除特別註明外，優惠不可與其他優惠、折扣或優惠券同時使用，不可轉讓予其他人、不可兌換現金或換取其他優惠。
6. 優惠須受貨品或服務供應、賬戶審查及批核，依花旗銀行及有關商戶之最終決定權而定。圖片、產品資料及價錢只供參考。
7. 花旗銀行不負責一切有關貨品或服務之事宜。任何有關貨品或服務之責任，一概由有關商戶負責。
8. 花旗銀行及有關商戶保留隨時修改此條款及細則之權利而毋須另行通知。
9. 如有任何爭議，花旗銀行及有關商戶保留最終決定權。
10. 如中英文條款有所差異，一概以英文版本為準。
11. 須受其他條款及細則約束，詳情請向有關商戶查詢。

### **餐饗禮遇之一般條款及細則：**

12. 持卡人須於訂座時及點菜前聲明享用有關優惠，並以認可卡全數簽賬方可享優惠。
13. 除特別註明外，優惠須另加一服務費及茶芥(如適用)，並將以原價計算。
14. 除特別註明外，優惠不可與其他優惠、折扣或優惠券同時使用、不可轉讓予其他人、不可兌換現金或其他優惠。
15. 除特別註明外，優惠不適用於公眾假期/特別節日及其前夕、宴會、婚宴、廳房用膳、優惠套餐、特別推廣、香煙/雪茄、飲品、樽裝烈酒/酒、門券/禮券/贈券、免費泊車、到會服務、外賣、或有關商戶之特定日期，並只限堂食。
16. 餐饗優惠須預先訂座及客戶必須同枱用膳。

### **General Terms and Conditions:**

1. Unless otherwise specified, the promotion period is valid from November 21, 2024, to February 4, 2025 (both dates included).
2. Unless otherwise specified, the promotion is applicable to cardholders of Citi Mastercard® Credit Cards and/or cardholders of Citibank Debit Mastercard issued by Citibank (Hong Kong) Limited (“Citibank”) (“Eligible Cards”). The respective merchants may reject an Eligible Credit Card if their payment system cannot handle some of the Eligible Credit Card type, please contact the respective merchants for details.
3. Cardholders are required to settle payments with Eligible Cards in order to enjoy the offers.

4. The offers are only applicable to the respective merchant's store at ifc mall.
5. Unless otherwise specified, the offers cannot be used in conjunction with other special promotions, discounts or promotional coupons, nor be transferred or exchanged for cash or other offers.
6. Availability of the offers is subject to offer or service availability, account status checking and final acceptance by Citibank and the respective merchants' absolute discretion. Photos, product specifications and prices are for reference only.
7. Citibank shall not be responsible for any matters in relation to the related products or services. The merchants are solely responsible for all obligations and liabilities relating to such products or services and all auxiliary services.
8. Citibank and the merchants reserve the right to amend the Terms and Conditions without prior notice.
9. All matters and disputes are subject to the final decision of Citibank and the merchants.
10. In the event of any discrepancy between the English and Chinese versions of these Terms and Conditions, the English version shall prevail.
11. Other Terms and Conditions apply, please inquire the details with the merchants.

**Terms and Conditions for dining privileges:**

12. Cardholders are required to state their intention to enjoy the offers at the time of reservation and before ordering and settle the whole payment by Eligible Cards to enjoy the offers.
13. Unless otherwise specified, 10% service charge and tea & condiments (if applicable) apply, and will be counted in original price.
14. Unless otherwise specified, the offers cannot be used in conjunction with other special promotions, discounts or promotional coupons, nor be transferred or exchanged for cash or other offers.
15. Unless otherwise specified, the offers are not applicable to public holidays/festive days and their eves, banqueting, wedding banquets, VIP rooms, discounted set meals, special promotional items, cigarettes/cigars, beverages, bottled liquor/wine, tickets/coupons/vouchers, valet parking privileges, delivery service, takeaway, or dates designated by the merchants, and are applicable to dine-in only.
16. For the dining offers, advance reservation is required and cardholders must be one of the patrons.